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1. Nyt fra…   

 Eleverne  Eleverne er ikke til stede 

 Lærerne 

 En del undervisning er flyttet udenfor i de gode 
udearealer og det dejlige vejr.  
Der er prøveafvikling og lærere, der er ude som 
censorer. Der er gang i koret. Der bliver optræden 
for Søren i SFO en d. 23. 6.hvor han går på pension 
Der bliver enkelte klasser, som skal flytte lokaler.  

 SFO   

 Ledelsen 

 Der arbejdes med skoleårets planlægning. Det er 
meldt ud, hvilke klasser, som skal have nye dansk og 
matematiklærere. Fagfordelingen er færdig efter den 
har været genåbnet, som følge af et sparekrav.  
Skemalægningen er i proces.  
Der er eksamener. Det går godt.  
  
 

2. SFO – beskrivelse 

Bilag. Rikke gennemgår dokumentet. 
Der er sendt mål og indholdsbeskrivelse ud 
vedrørende SFO tilbuddet. Der tages udgangspunkt i 
pejlemærkerne.  
 Der er fokus på at børnene er trygge og også at 
forældrene er trygge ved at få deres børn i SFO. 
Konkret laves der månedsbrev, og der er mere fokus 
på flere aktive voksne. Der er en fælles aktivitet i 
fællesrummet, så der altid er en voksen, som er 
tilgængelig og kan tage kontakt til forældre som 
henter.  
Bestyrelsen synes det er en flot beskrivelse, som 
skaber tryghed og forudsigelighed. Der tænkes også i 
at tage højde for de kommende Bh klassebørn får 
mulighed for at vælge værksteder og få overblik 
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inden resten af brugerne kommer. Der laves også en 
særlig indsats i forhold til 3. klasserne. Fx 
overnatning, deltagelse i madkundskab og et fast 
lokale for 3. klasses børn. 
De tre pejlemærker synes bestyrelsen kan High 
lightes. Mange af tiltagene er tidligere efterspurgt.  
Nyhedsbrevene kommer der positive 
tilbagemeldinger på.   
Der tages initiativ til et samarbejde med Boserup 
naturcenter og mere udeliv i kommende skoleår.   
I skoleregi har der været et projekt vedr. kor. 
Roskilde musiske skole vil gerne samarbejde med 
SFO en – kan måske være et fremadrettet tilbud.  
Der kan blive tale om forældrebetaling på lang sigt.  
Skolebestyrelsen synes, at det skal forsøges/prøves 
af.  Planen er, at den fremadrettet undervisning skal 
forgå i Gadstrup SFO. Det imødekommer også noget 
af det, som efterspørges. Skoleskak er et andet tiltag. 
2 medarbejdere sendes på kursus. Måske kommer 
der nogle skak eftermiddage og på sigt som 
frikvarters tilbud. Børn kan også uddannes til at være 
playmaster.  
 
 
 

3. Tilbagemelding fra B&U 

 Det med vinduerne ser de, som presserende. 
Udvalget er opmærksomme på de problemstillinger, 
som bestyrelsen har påpeget. Vi følger op på 
tilbagemeldingen i det nye skoleår – især 
udfordringen med det manglende kaldeanlæg. Vil 
gerne invitere økonomiudvalget til møde.  
  

4. Budget 
- Status 
- Udmelding 
- Godkendelse 

 Budgetmodellen på specialområdet er vedtaget. 
Udvalget har besluttet, at der arbejdes videre med 
model 4. Det ser ud til, at det vil give Gadstrup skole 
en bedre økonomi, hvor der ikke tages af 
almenbudgettet til specialområdet. Det er uvist, 
hvornår det udmøntes. Der fastholdes også en 
økonomisk incitamentsmodel, som gør at flest muligt 
børn bliver i almenområdet, hvis de kan.  
Vi har justeret budgettet ved at spare en 
lærerstilling. Vi beholder de budgetterede 
driftsomkostninger. Der fjernes en to lærerlektion og  
klassemødelektionen. I nogle klasser vil den ene to 
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voksenlektion blive en pædagog og lærer i stedet for 
2 lærere. En billigere løsning. 
 Prognosen på børnetallet er stabilt.  
 
Bestyrelsen synes der er gjort et stor arbejde – er 
forbeholdne over for en godkendelse af det 
foreliggende budget, da den mener, de tildelte 
midler ikke rækker, og at der udhules i 
almenområdet. Beslutter at godkende.  
Bestyrelsen følger op på tilbagemeldingen i det nye 
skoleår – især udfordringen med det manglende 
kaldeanlæg og inviterer økonomiudvalget til et møde 
med henblik på en dialog. 
 
  
 

5. Senere mødetid for eleverne i udskolingen 

 Ungebyrådet har rejst et ønske om øget mulighed 
for fritidsarbejde og endvidere senere mødetid i 
udskolingen. Det vil betyde, at der skal ændres i 
bustiderne.  
Bestyrelsen synes, at det kan være spændende at 
ændre på nogle rammer. Eleverne skal stadig have 
samme timetal. Der kan måske tænkers i online 
undervisning også.  
Diskussionen tages op i næste skoleår. Hvad tænker 
gymnasier og de andre videregående 
uddannelsesinstitutioner? Her arbejdes der med at 
få elever til at møde til tiden.  Vi vil gerne undersøge, 
hvilken evidens der er for at det gør en positiv forskel 
for elevernes læring og eller trivsel. Endvidere hvilket 
motiv der ligger bag ungebyrådets ønske.    

6. Forretningsorden + mødekalender 23-24 
 Mødet d. 31.10. flyttes til d. 30.10. Øvrige datoer 
bibeholdes. Ny mødekalender fremsendes.  

7. Evt.  

Der har været en henvendelse vedr. affald på stien 
bag skolen. Der er lavet en turnusordning i forhold 
til, at eleverne samler det op.   
Oplæg vedr. skolebestyrelsens arbejde. Rikke har 
sendt datoer for fællesmøder i august. Onsdag d. 23. 
august er der forældremøde i børnehaveklasserne.  
Skolebestyrelsen vil få forældremødedatoerne.  
Susse tager mødet i 0. 
Vi tager op, hvilke årgange og emner, der er 
relevante at skolebestyrelsen er deltagende i i 
august.   
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Der udmeldes lærere i fagene i kommende skoleår,  
så snart skemaerne er færdige.  
Endvidere de valgfag som kommende 7. klasser får.  
 
Der ønskes mere tydelighed til forældrene i forhold 
til eleverne faglige niveau. Ledelsen følger op på, 
hvordan der kan arbejdes med det.  
 

8. lukket punkt   ingen 

 


